

**GOVERNMENT OF THE
REPUBLIC OF VANUATU**

**MINISTRY OF FINANCE
AND ECONOMIC MANAGEMENT**

**Private Mail Bag 058
PORT VILA, VANUATU
Tel: 23032 Tel/Fax: 27937**



**GOVERNEMENT DE LA
RÉPUBLIQUE DE VANOUATOU**

**MINISTÈRE DES FINANCES
ET DE LA GESTION ÉCONOMIQUE**

**Sac Postal Privé 058
PORT VILA, VANUATU
Tel: 23032 Tel/Fax: 27937**

The Government of Vanuatu is seeking to recruit 2 Commissioners: (1) The Chairman and Part-time Commissioner and (2) The Part time Executive Commissioner for the Vanuatu Utilities and Regulatory Authority (the 'Authority')

(1) Position Title: Chairman & Part-time Commissioner

The primary responsibilities of the Chairman and Part-time Executive Commissioners include, but are not limited to the economic regulation of water and electricity subject to the Utilities Regulatory Authority Act No. 11 of 2007.

The applicant is expected to possess the following minimum requirements:

- a) Possesses tertiary qualification in Business Administration or Finance/Accounting/Law/Engineering/Economics/Public Policy;
- b) Have worked at least 10 years in private, government organization, academic or a relevant Non Government Organization (NGO);
- c) Must have demonstrated track record in organizational leadership and consensus building, stakeholder relationship management;
- d) Preferably have some experience and understanding of key elements of electricity and water utility operations, Finance and economic regulation including, dispute resolution, competition issues;
- e) Ability to articulate Commission policies and decisions to the Public and policymakers;
- f) Knowledge and experience of electricity and water sector issues in Vanuatu or the South Pacific region and/or other small island economics is highly desirable;
- g) Fluency (written and spoken) in English;
- h) Working knowledge and fluency in French is highly desirable; and
- i) Must be a Ni Vanuatu (by citizen)

(2) Position Title: Part-time Executive Commissioner

The primary responsibilities of the Part-time Executive Commissioners include, but are not limited to the economic regulation of water and electricity subject to the Utilities Regulatory Authority Act No. 11 of 2007.

The applicant is expected to possess the following minimum requirements:

- a) Possesses tertiary qualification in Business Administration or Finance/Accounting/Law/Engineering or economics or Public Policy;
- b) Have worked at least 10 years in private, government organization, academic or a relevant Non Government Organization (NGO);
- c) Must have a demonstrated track record in organizational leadership and consensus building, stakeholder relationship management;

- d) Preferably have some experience and understanding of key elements of electricity and water utility operations, Finance and economic regulation including, dispute resolution, competition issues.
- e) Ability to articulate Commission policies and decisions to the Public and policymakers.
- f) Knowledge and experience of electricity and water sector issues in Vanuatu or the South Pacific region and/or other small island economics is highly desirable;
- g) Fluency (written and spoken) in English; and
- h) Working knowledge and fluency in French is highly desirable.
- i) Vanuatu citizen or non citizen may apply.

To request an application form for related position, please contact Ms. Belinda Reuben breuben@ura.gov.vu clearly marking clear the position title you are interested in. Alternatively, you may collect an application form from the Authority Office, VNPF Compound, Port Vila, Tel: 23335.

All applications must include a signed cover letter, a Curriculum Vitae (CV) with appropriate contact information and Referee contacts. Letters should be addressed to Director General, Ministry of Finance & Economic Management, Mr. Letlet August- in a sealed envelope (if mailed or delivered) and forwarded to Ms. Belinda Reuben, URA Office, VNPF Compound, Port Vila. For electronic submission, please send to breuben@ura.gov.vu

About the Utilities Regulatory Authority

The Utilities Regulatory Authority was set up under the *Utilities Regulatory Authority Act No. 11 of 2007*. The Authority acts independently of the Government and its primary purpose is to increase access to safe, reliable and affordable electricity and water services, and to promote the long-term interests of consumers throughout Vanuatu. In addition, the Authority manages consumer disputes and advises the Government on matters related to electricity and water. It also reviews tariffs under the rules of the Concessions Agreements and relevant legislation.

Application close on Monday 28th, May 2018 at 5pm Close of Business (GMT +11).

**GOVERNMENT OF THE
REPUBLIC OF VANUATU**

**MINISTRY OF FINANCE
AND ECONOMIC MANAGEMENT**

**Private Mail Bag 058
PORT VILA, VANUATU
Tel: 23032 Tel/Fax: 27937**



**GOUVERNEMENT DE LA
RÉPUBLIQUE DE VANOUATOU**

**MINISTÈRE DES FINANCES
ET DE LA GESTION ÉCONOMIQUE**

**Sac Postal Privé 058
PORT-VILA, VANUATU
Tél : 23032 Tel/Fax : 27937**

Le gouvernement de Vanuatu recherche deux commissaires : (1) Président et Commissaire à temps partiel et (2) Commissaire exécutif à temps partiel des services publics de Vanuatu et de l'Autorité de réglementation des services publics (l'autorité').

(1) Titre du poste : Président et Commissaire à temps partiel

Les principales responsabilités du Président et Commissaire à temps partiel comprennent, sans toutefois s'y limiter, la réglementation économique de l'eau et de l'électricité assujettie à la Loi n°11 de 2007 sur l'autorité de réglementation des services publics.

Le candidat retenu doit posséder les exigences minimales suivantes :

- a) Qualification tertiaire en administration des entreprises ou en finance / comptabilité / droit / ingénierie / économie / politique publique ;
- b) Au moins 10 ans dans une organisation privée, gouvernementale, académique ou une organisation non gouvernementale (ONG) compétente ;
- c) Avoir fait ses preuves dans le leadership organisationnel et la recherche de consensus, la gestion des relations avec les parties prenantes ;
- d) De préférence une certaine expérience et connaissance des éléments clés de l'exploitation des services d'électricité et d'eau, des finances et de la réglementation économique, y compris le règlement des différends et les questions de concurrence ;
- e) Capable d'exprimer les politiques et décisions de la Commission au public et aux décideurs politiques ;
- f) Connaissance et expérience dans des questions liées au secteur de l'électricité et de l'eau à Vanuatu ou dans la région du Pacifique Sud et/ou d'autres petites économies insulaires, hautement souhaitables ;
- g) Anglais courant à l'oral et à l'écrit ;
- h) Connaissance pratique et maîtrise du français hautement souhaitable ; et
- i) Être citoyen vanuatais.

(2) Titre du poste : Commissaire exécutif à temps partiel

Les principales responsabilités du Commissaire exécutif à temps partiel comprennent, sans toutefois s'y limiter, la réglementation économique de l'eau et de l'électricité assujettie à la Loi n°11 de 2007 sur l'autorité de réglementation des services publics.

Le candidat retenu doit posséder les exigences minimales suivantes :

- a) Qualification tertiaire en administration des entreprises ou finance / comptabilité / droit / ingénierie / économie / politique publique ;
- b) Au moins 10 ans dans une organisation privée, gouvernementale, académique ou dans une organisation non gouvernementale (ONG) pertinente ;

- c) Avoir fait ses preuves dans le leadership organisationnel et la recherche de consensus, la gestion des relations avec les parties prenantes ;
- d) De préférence, une certaine expérience et connaissance des éléments clés de l'exploitation des services d'électricité et d'eau, des finances et de la réglementation économique, y compris le règlement des différends et les questions de concurrence ;
- e) Capable d'exprimer les politiques et décisions de la Commission au public et aux décideurs politiques ;
- f) Connaissance et expérience dans des questions liées au secteur de l'électricité et de l'eau à Vanuatu ou dans la région du Pacifique Sud et/ou d'autres petites économies insulaires, hautement souhaitables ;
- g) Anglais courant à l'oral et à l'écrit ; et
- h) Connaissance pratique et maîtrise du français, hautement souhaitable.
- i) Poste ouvert aux vanuatais et aux non-citoyens.

Veillez contacter Mme Belinda Reuben par courriel breuben@ura.gov.vu pour demander un formulaire de demande d'emploi et vous indiquerez clairement le titre du poste pour lequel vous postulez. Vous pouvez également obtenir ce formulaire auprès du bureau de l'Autorité, Bâtiment de la CNPV, Port-Vila, par téléphone 23335.

Toute candidature doit inclure une lettre de motivation signée, un curriculum vitae (CV) avec les coordonnées qui conviennent et les contacts des recommandataires. Les lettres doivent être adressées au Directeur général du ministère des Finances et de la Gestion économique, M. Letlet August, dans une enveloppe scellée (si elles sont postées ou déposées), et envoyées à Mme Belinda Reuben, Bureau de l'Autorité de réglementation des services publics, Bâtiment de la CNPV, Port Vila. Si vous faites une demande par courrier électronique, veuillez l'envoyer à breuben@ura.gov.vu.

Qu'est-ce que l'autorité de réglementation des services publics ?

L'Autorité de réglementation des services publics a été créée en vertu de la Loi n° 11 de 2007 sur les services publics. L'Autorité agit indépendamment du gouvernement et a pour objectif principal d'améliorer l'accès à des services d'eau et d'électricité sûrs, fiables et abordables et de promouvoir les intérêts à long terme des consommateurs à travers le Vanuatu. En outre, l'Autorité gère les litiges de consommation et informe le gouvernement sur les questions liées à l'électricité et à l'eau. Il révisé également les tarifs en vertu des règles des accords de concessions et de la loi compétente.

Les candidatures doivent être envoyées d'ici le lundi 28 mai 2017 avant la fermeture des bureaux à 17h00 (GMT +11) au plus tard.



Gavman blong Vanuatu hemi wantem rikrutim 2 Komisena: (1) Jeamen mo Pat-taem Komisena mo (2) Pat-taem Eksekiutif Komisena blong Vanuatu Yutiliti mo Regulatori Otoriti (Otoriti)

(1) Taetol blong posisen: Jeamen & Pat-taem Komisena

Olgeta mein responsabiliti blong Jeaman mo Pat-taem Eksekutif Komisena hemi stap finis, be hemi no limitim hemi nomo long ekonomik reguleisen blong wota mo elektrisit we tugeta i sabjek blong Yutiliti Regulatori Otoriti Akt Namba 11 blong 2017.

Man we hemi wantem aplae hemi mas gat olgeta minimam rikweamen ia:

- a) Mas gat wan yunivesti kwalifikeisen long Bisnes Administreisen o Faenans/Akaonting/Loa/Enginiaring/Ekonomi/Pablik Polisi;
- b) Mas gat wan minimam blong 10yia long wok insaed long praevet, gavman oganaesesen, akademik o wan stret Non Gavman Oganaesesen (NGO);
- c) Mas soemaot se hemi gat wan rikod blong lidasip insaed long wan oganaesesen mo konsensen bilding, stekholda rileisensip manejmen;
- d) Bambae hemi gud sipos we man we hemi aplae hemi gat sam eksperiens mo andastanding long olgeta mein samting insaed long elektrisit mo wota yutiliti opereisen, Faenans mo ekonomi reguleisen we hemi inkludim olgeta risolusen blong olgeta disput, kompetisen isu;
- e) Gat abiliti blong save tokaboat olgeta polisi mo desisen blong Komisen i go long Pablik mo olgeta polisimeka;
- f) Mas gat save mo eksperiens long olgeta isu blong elektrisiti mo wota sekta long Vanuatu o long Saot Pasifik rijen mo/o eni nara smol aelan ekonomi;
- g) Save gud Inglis (raet mo toktok); mo
- h) Bambae hemi gud tu sipos we man we i aplae hemi save gud Franis mo
- i) Hemi mas wan man Vanuatu (sitisen)

(2) Taetol blong posisen: Pat-taem Eksekiutif Komisena

Olgeta mein responsabiliti blong Pat-taem Eksekutif Komisena hemi stap finis, be hemi no limitim hemi nomo long ekonomik reguleisen blong wota mo elektrisit we tugeta i sabjek blong Yutiliti Regulatori Otoriti Akt Namba 11 blong 2017.

Man we hemi wantem aplae hemi mas gat olgeta minimam rikweamen ia:

- a) Mas gat wan yunivesti kwalifikeisen long Bisnes Administreisen o Faenans/Akaonting/Loa/Enginiaring/Ekonomi/Pablik Polisi;
- b) Mas gat wan minimam blong 10yia long wok insaed long praevet, gavman oganaesesen, akademik o wan stret Non Gavman Oganaesesen (NGO);
- c) Mas soemaot se hemi gat wan rikod blong lidasip insaed long wan oganaesesen mo

- d) konsensen bilding, stekholda rileisensip manejmen;
Bambae hemi gud sipos we man we hemi aplae hemi gat sam eksperiens mo andastanding long olgeta mein samting insaed long elektrisiti mo wota yutiliti opereisen, Faenans mo ekonomi reguleisen we hemi inkludim olgeta risoluten blong olgeta disput, kompetisen isu;
- e) Gat abiliti blong save tokaboat olgeta polisi mo desisen blong Komisen i go long Pablik mo olgeta polisimeka
- f) Mas gat save mo eksperiens long olgeta isu blong elektrisiti mo wota sekta long Vanuatu o long Saot Pasifik rijen mo/o eni narafala smol aelan ekonomi;
- g) Save gud Inglis (raet mo toktkok); mo
- h) Bambae hemi gud tu sipos we apliken hemi save gud Franis.
- i) Wan Vanuatu sitisen o non sitisen hemi save aplae.

Blong karem wan aplikeisen fom blong posisen we yu wantem, plis imel i go long Ms. Belinda Reuben long imel adres breuben@ura.gov.vu mo makem klia posisen taetol we yu intres long hem. Yu save go karem wan aplikeisen fom tu long Otoriti Ofis, VNPF Compound, Port Vila, Tel: 23335.

Evri aplikeisen oli mas gat wan kava leta we oli saenem, wan Curriculum Vitae (CV) wetem stret kontak infomeisen mo olgeta kontak blong olgeta refri. Olgeta leta mas putum insaed long wan evelop we oli silim mo oli mas adrese i go long Daarekta Jenerol, Ministri blong Faenans mo Ekonomi Manejmen, Mr. Letlet August (hemia sipos we oli sendem long mel o oli delivarem) mo fowodem i go long Ms. Belinda Reuben, URA Ofis, VNPF Compound, Port Vila. Blong olgeta we oli wantem submitim aplikeisen blong olgeta tru long imel, plis sendem i go long breuben@ura.gov.vu

Infomeisen long saed blong Yutiliti Regulatori Otoriti

URA hemi seta panda long Utiliti Regualtory Act Namba 11 blong 2007. Otoriti akt ia hemi no stap anda long control blong Gavman, mo mein wok blong hem hemi blong mekem olgeta pipol oli gat akses long sevis blong elektrisiti mo wota we i sef mo oli save pem. Mo tu, Otoriti i help blong solvem olgeta komplien mo raorao blong olgeta we oli stap yusum elektrisiti mo wota, mo advaesem Gavman long olgeta isiu ia. Hemi riviium tu olgeta tariff and along olgeta rul blong olgeta Konsesen Agrimen mo olgeta narafala loa we oli semal lelbet olsem

Klosing deit blong olgeta aplikeiesn: Mandei namba 28 Mei 2018 bifo 5pm(GMT +11).